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Tisková zpráva 
 

Stanovisko Statutárního města Liberec 
k hudební produkci na libereckém výstavišti 

 
 
 
LIBEREC – v noci z pondělí 28. na úterý 29. prosince zaznamenali obyvatelé městské části 

Lidové sady zvýšený hluk pocházející z areálu libereckého výstaviště. V prostoru se konala 

soukromá hudební show a Statutární město Liberec se tímto důrazně distancuje z jakéhokoliv 

propojení s touto extrémně hlučnou akcí. 

 

Na tomto místě je třeba zejména připomenout, že komplex v současné době NENÍ ve vlastnictví ani 

držení města, a to tak nemá na jeho fungování žádný vliv. Jestliže zde byla uskutečněna jakákoliv 

hudební produkce i jiná akce, jejím pořadatelem NEBYLO Statutární město Liberec, které ani 

NEPRONAJALO areál výstaviště, neboť jej nevlastní a nemá k němu tudíž ani dispoziční právo. 

Podle dostupných informací se však skupina účastníků hudební a taneční akce zaštiťovala před 

policií ČR, Městskou policií i samotnými obyvateli svolením města k uspořádání jejich show. 

Statutární město Liberec však V ŽÁDNÉM PŘÍPADĚ svolení neudělilo a ani udělit nemohlo. Zástupci 

magistrátu naopak na podnět veřejnosti jednali s pořadateli, kteří svou akcí obtěžovali okolí, aby 

svého konání zanechali, čehož se dnes také podařilo docílit.  

Od roku 2010 bude město opět vlastníkem areálu LVT a je jeho jasně deklarovaným záměrem 

podobné akce zde vůbec nepřipouštět. Zároveň od ledna vstupuje v účinnost nová vyhláška města o 

veřejném pořádku, která v podobných případech umožní policistům i strážníkům okamžitě zasáhnout 

a zamezit tak narušování veřejného pořádku. 

 

 
 

Martin Korych 
tiskový mluvčí Magistrátu města Liberec 

 
V Liberci 29. prosince 2009 


